
Perinetti: Wiem o kontaktach Romy z agentem Viviano
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Zdegradowane do Serie B Palermo urządzi na pewno w tym mercato

wyprzedaż w związku z nieco innymi realiami płacowymi w Serie B. Z

klubem pożegna się zapewne Ilicic, którym interesuje się ponoć Roma. Z

zespołem Giallorossich łączy się jednak przede wszystkim dwójkę

bramkarzy Rosanero, a ostatnio powraca temat Hernandeza.

 

Dyrektor Palermo, Giogio Perinetti, przybliża w wywiadzie dla 

vocegiallorossa.it sprawę zainteresowania Romy:

- Wiem, że Sabatini zna Hernandeza lepiej niż wszyscy, jest graczem, który powrócił

całkowicie po kontuzji, pokazał to również w Pucharze Konfederacji, stąd jeśli go

chce, nie musi nic więcej niż zapytać.

 

Kontakty z Romą?

- Sabatini monitoruje rynek krajowy i międzynarodowy z wielką uwagą, ale prawdą

jest też, że nie pozyska wszystkich graczy, o których zbiera informacje. Zobaczymy

jakie będą jego wybory, jest oczywistym, że musimy coś wiedzieć, aby zmienić

ewentualnie gracza, który jest kluczowym.

 

Hernandez blisko Romy?

- Blisko nie wydaje mi się odpowiednim terminem, gdyż nigdy nie było negocjacji,

choć jest zainteresowanie, gdyż zna bardzo dobrze chłopaka.

 

Jeśli chodzi o bramkarzy, mówi się o zainteresowaniu Romy Viviano i

Sorrentino. Były kontakty?

- Wiem o pośrednich kontaktach i zbliżeniu się do agenta Viviano. Sorrentino

pozyskaliśmy w styczniu za poważną sumę. Viviano nie został wykupiony przez

Fiorentinę, jednak jest wciąż wartościowym bramkarzem. Nic nie wiemy,

niewłaściwe jest snucie hipotez. Nie otrzymaliśmy bezpośrednich ofert, choć wiemy

o zainteresowaniu Romy Viviano.
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